
 

 

Protokoll fört vid sammanträde med Styrelsen för Vegeåns vattenråd och  

Vegeåns Service AB på Linnea & Basilika, Ängelholm, onsdagen 26 februari 2020. 

 
Ordinarie ledamöter: 
Namn  Representerar  Närvarande Tjänstgör 

Charlotte Wachtmeister (ordf.) Dikningsföretagen X X 
Krister Nilsson  Dikningsföretagen X X 
Henrik Thott (vice ordf.) Helsingborg  X X 
Anders Davidsson Ängelholm  X X 
Ulf Cronbring  Åstorp  X X 
Olle Lundgren  Bjuv  X X 
Henrik Sjögren  Svalöv 
Conny Olsson  Industrierna 
Lars Törner Areella näringar/markägare 
Lars-Olof Kristiansson Sportfiskarna  X X 
Kurt Månsson  Naturintresset  X X 
 
 

Ersättare: 
Namn  Representerar  Närvarande Tjänstgör 

Niclas Torle  Dikningsföretagen 
Göran Rydén  Dikningsföretagen 
Joakim Axelsson Helsingborg 
Thord Kristiansson Ängelholm 
Rolf Lundqvist  Åstorp 
Hans Östring  Bjuv 
Mats Hannander Svalöv 
Rudolf Tornerhjelm Industrierna 
Magnus Larsson Areella näringar/markägare X X 
Sture Eriksson  Sportfiskarna 
Thomas Arnström Naturintresset 
 
 

Adjungerade: 
Namn  Representerar  Närvarande 
Lukas Österling  Länsstyrelsen Skåne 
Sofia Jezek  NSVA 
 
 

Övriga 
Namn  Roll  Närvarande 
Olof Persson  Sakkunnig  X 
Karin Johansson Ekonomiansvarig X 
Marie Schade  Sekreterare  X 
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Mötets öppnande 

Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.  

Mötet har denna gång förlagts till annan lokal. 
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Val av justerare 

Till att jämte ordförande justera protokollet valdes Lars-Olof Kristiansson.                    . 

 

Godkännande av föredragningslista 

Utskickad föredragningslista godkändes. Beslutades att punkt 16, förfrågningsunderlag åtgärdsplan, 

skulle behandlas i ett separat protokoll. 

 

Föregående protokoll 

Föregående styrelse- och AU-protokoll har skickats ut. Protokollen godkändes och lades till 

handlingarna. 

Beslutades att framöver även ange ej närvarande/representerar i protokollen. 

 

Nya hemsidan är lanserad  

Sakkunnig informerade att den nya hemsidan (www.vegeansvattenrad.com) är online och sökbar. 

Information om styrelsens sammansättning (namn/representation) finns numera tillgängligt via 

hemsidan. 

Styrelsen beslöt att föreningens AU-, styrelse- samt stämmoprotokoll ska läggas ut på hemsidan 

löpande. I protokollen ska framgå tidpunkt för nästa möte. 

Förslag att karta över dikningsföretagen ska läggas ut på hemsidan. 

 

Medlemsavgifter/specificera avgiftsförslag  

Sakkunnig informerade att det råder oklarhet angående vilka industrier som ska betala minimiavgiften 

på 3 000 kr. Det diskuterades om utsläpp av dagvatten till åsystemet ska föranleda avgift. 

Kontakt ska tas med berörda tillsynsmyndigheter, för att utreda hur respektive verksamhet påverkar 

åsystemet. Sakkunnig tar fram ett förslag till brev för godkännande av ordförande och vice ordförande 

innan utskick sker. 

Styrelsen föreslår följande ändringar av medlemsavgifter från och med 2021: 

- Privatpersoner (för närvarande inga), föreningar och dikningsföretag: 200 kr 

- Företag/industri/kommun: 800 kr 

Styrelsen föreslår följande ändringar av kontrollavgifter från och med 2021: 

- Industri utan utsläpp: 0 kr 

- Industri med marginell/icke mätta utsläpp: 3 000 kr 

Förslagen till stämman för beslut där. 

 

Ekonomiskt utfall 2019                                                                     

Ekonomiansvarig visade upprättad budgetuppföljning för hela 2019 och denna gicks igenom och 

diskuterades (enligt bilaga). 

Förslag att för 2019 inte låta vattenrådet betala ut budgeterat 30,000 till Service AB som ersättning 

för kostnader årsstämma, då Service AB går med ökad vinst. 
Vissa justeringar ska ske.  

Informerades att ej utbetalda pengar för året finns kvar på underhållskontot. 

 

Ekonomiansvarig visade sammanställning på vilka dikningsföretag som äskat ersättning för åtgärd 

samt information om till vilka dikningsföretag det gjorts utbetalningar till under 2019. 

Upplystes att det under 2020 har inkommit fler underhållsförfrågningar än vad som budgeterats för 

och att budgeten avseende denna post därmed överskrids. Styrelsen beslöt att säga ja till samtliga 

inkomna ansökningar (enligt bilaga). 

 

Anders Davidsson lyfte frågan om vattenrådets eventuella skyldighet att tillse att dikningsföretag har 

anmält sina underhålls åtgärder till länsstyrelsen. Det ansågs bygga på tillit från vattenrådets sida och 

det konstaterades att vattenrådet inte är tillsynsmyndighet. 

http://www.vegeansvattenrad.com/
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Verksamhetsberättelse 2019  

Sakkunnig har skickat utkast till styrelsen. Inga synpunkter framkom. 

Godkändes av styrelsen. 

 

Verksamhetsplan 2021  

Sakkunnig har skickat utkast till styrelsen. Inga synpunkter framkom. 

Godkändes av styrelsen. 

 

Budget 2021  

Ekonomiansvarig visade upprättat budgetförslag och denna gicks igenom och diskuterades. 

Det konstaterades att vissa poster är svårare att budgetera (till exempel underhållsbidrag) samt att 

justering av en del budgetposter kommer att ske. 

Sakkunnig informerade att ny kostnadsfördelning ska räknas om för 2021, och tas fram av honom till 

stämman. 

 

Årsstämma 2020  

Äger rum torsdag 28 maj på Strövelstorps Bygdegård, ordförande har bokat lokalen. 

På programmet står bland annat studiebesök till anlagd våtmark i Billesholm, med representation från 

markägare, entreprenör och länsstyrelse. 

Beslutades att dagens program startas med kaffe 9:00 – 9:30. 

Stämman börjar 9:30 med efterföljande presentationer (recipientkontrollprogrammet, topografisk 

kartering/översvämningsprojekt). 

Lunch med kaffe kl. 12:00 

Studiebesök kl. 13:00 – 15:00. 

 

Beslutades att årsredovisningen i år ej kommer skickas ut till styrelse och medlemmar, utan på 

inbjudan ska istället framgå att denna finns att tillgå på hemsidan. Det ska tryckas upp 50 exemplar 

av årsredovisningen, att delas ut till deltagare på stämman. 

 

Eventuellt seminarium och medlemsmöte våren 2021  

Sakkunnig efterlyste inriktning/tema för denna träff. Mejla gärna förslag på tema och kontaktuppgifter 

till tilltänkta föredragshållare till honom. (Invasiva arter nämndes som möjligt tema.) 

AU tar därefter fram förslag på tema och datum. 

 

Krister Nilsson framförde även önskan om informationsmöte för dikningsföretagen/medlemmar, 

lämpligen innan årsskiftet i november 2020. Förslag tas fram av AU. 

 

GDPR  

Uppgifter förvaras på säkert sätt från föreningens sida.  

 

Rapporter  

Topografisk kartering/översvämningsprojekt – Rapport kommer att skickas ut till styrelsen. 

  

Ulf Cronbring informerade angående planerad Våtmark vid Diamantvägen i Hyllinge som NSVA arbetar 

med. 

 

Sakkunnig informerade om årets samverkansbidrag. Rapportering av förra årets beviljade bidrag samt 

ansökan om årets bidrag ska lämnas in 15 april. Sakkunnig tar fram rapportering samt ny ansökan. 

 

Krister Nilsson informerade om att det är ett möte 26 februari angående fiskodling i Gunnarstorp. 



 

 

 

 

 

 

15 

 

 

 

 

 

 

 

16 

 

Anders Davidsson informerade om Kustvattenkommitténs rådslag. 

  

Ordförande informerade att hon avser delta på den utskickade inbjudan avseende Vattenrådens dag, 

20 mars i Göteborg. 

 

Övriga frågor 

Ordförande informerade om mottaget samtal från person angående fråga om dennes eventuella 

medlemskap i dikningsföretag. 

 

Upplystes att nästa möte med beredningsgruppen ej bokats in, i väntan på kommande upphandling av 

framtagande av åtgärdsplan.   

 

 

Mötets avslutande  

Upplystes att nästa AU-möte är tisdagen 24 mars. 

 

Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 

                                              

                

Vid pennan  Justeras  Justeras 

 

 

Marie Schade  Charlotte Wachtmeister Lars-Olof Kristiansson 

  Ordförande 
  

 

 

 

 

 

  

  
  
 
           
   
 

 



Budgetuppföljning per 191231
Förbundsverksamhet Utfall 31/12 Utfall %
Intäkter
Medlemsavgifter 11 900 11 300
Bidrag 290 670
Summa 11 900 301 970
Kostnader
Stämmokostnader 30 000 0
Åtgärdskostnader 363 338
Summa 30 000 363 338
Överskott/Underskott -18 100 -61 368

Kontrollverksamhet Utfall 31/12 Utfall %
Intäkter
Kontrollavgifter 470 000 470 000 100%
Ansamlat resultat kontrollverksamhet 0 0
Bidrag årsstämma 30 000 0 0%
Räntor 0
Summa 500 000 470 000 470 000
Kostnader
Administration 90 000 128 980 143%
Sammanträden 80 000 70 235 88%
Kostnader årsstämma 30 000 17 663 59%
Årsredovisning mm 60 000 62 908 105%
Sakkunnigarbete 115 000 138 953 120%
Datainsamling och redovisning 125 000 139 514 111%
Kostnader Bottenfauna/elfiske/kiselalg 0 0
Oförutsett/Skatt 0 45 385
Summa 500 000 603 638
Överskott/Underskott 0 -133 638

Underhållsverksamhet Utfall 31/12 Utfall %
Intäkter
Underhållsavgifter 290 000 290 000 100%
Faktuerade underhållskostn. 200 000 137 995 69%
Bidrag projekt och genomförande 0 0
Ansamlat resultat underhållsfond 100 000 0
Ränta 0
Summa 590 000 427 995
Kostnader
Administration 65 000 87 100 134%
Samordning och utredning 45 000 14 803 33%
Underhållskostnader 400 000 234 770 58%
Projekt och genomförande 0 0
Bekämpning av jättebjörnloka 40 000 35 117 87%
Informationsverksamhet 40 000 46 318 115%
Summa  590 000 418 108
Överskott/Underskott 0 9 887

Åtgärdsverksamhet Utfall 31/12 Utfall %
Intäkter
Åtgärdsavgifter 250 000 250 000 100%
Bidrag 125 000 40 000 32%
Summa 375 000 290 000
Kostnader
Samordning och utredning 50 000 0
Kostnader åtgärder 325 000 0
Summa  375 000 0
Överskott/Underskott 0 290 000

  25% av administration, sammanträden och årsredovisning mm har flyttats från 

Budget 2019

Budget 2019

Budget 2019

Budget 2019

  kontrollverksamheten till administration i underhållsverksamheten



Sammanställning underhållsåtgärder 2019

Planerade Underhålls-

Dikningsföretag åtgärder kostnader Fakturerat

Dompängsbäckens regl f 1904 30000 20997 12598

Humlebäckens Diknf 1943 120000 163675 99107

Kölebäckens Nedre 1947 0 0 0

Kölebäckens övre nygrävn f 1927 180000 0 0

Skafvebäcken vattenregl f 1904 60000 45955 25108

Ö Vegeåns dikningsföretag 1959 25000 0 0

Ö Humlebäckens regl f 1895-1896 70000 0 0

Fleninge/Flöje/Kattarp DF 1893 30000 0 0

Dufvestubbe/Ödåkra Diknf 0 2124 1181,70

TOTALT 515000 232751 137995

Budgeterat 400000 200000



Sammanställning underhållsåtgärder 2020

Planerade Underhålls-

Dikningsföretag åtgärder kostnader Fakturerat

Allerum 1928

Bjuv 1936

Björnabäcken 1930 x

Boserupsbäcken 1936

Dompängsbäcken 1904

Dufvestubbe 1930 x

Fleninge 1907 100000

Habergalund 1907

Humlarp-Ausås 1944

Humlebäcken 1943

Kulltorp 1959 5000

Kölebäckens nedre 1947 0

Kölebäckens övre 1927

Lillån 1899 – 1901 x

Lillån 1928 x

Ljungsgård 1934

Marielund 1931

Mörshög 1951

Nedre Humlebäcken 1942

Rosendal-Fleninge 1936

Rosendal 1945

Rosendal 1937

Skafvebäcken 1904 100000

Varbäcken 1925 20000

Vegeholms Säteri

Ö vegeåns 1959 30000

Vegeå-Tibbarpsbäcken 1926 40000

Vegeån 1918 – 1919

Västraby 1959

Ö. Humlebäcken 1895 – 1896 70000

Fleninge 1893

Vegeån 1947

Boserupsbäcken över Enegården

Gunnestorp 1958

Dufvestubbe 1933

TOTALT 365000,00 0,00 0,00

Budgeterat 200000,00 100000,00

* gulmarkerat är ansökt om under 2020


